
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 20
Povel

Č. 6 / 2023 13. 06. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Zuzana Martynková DiS., Jan Jančík, Ivo Frič, Romana Spáčilová, Jana Michlová, Ivana
Šída, Mgr. Dagmar Žůrková, Tomáš Havelka, PhDr. Zdeněk Machalíček, Rastislav Čevora

Hosté: p. Spáčil (MPO)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Předseda Komise městské části č. 20 Olomouc - Povel (dále jen KMČ) svolal jednání na 18:00 hodin
dne13.6.2023 v DDM na adrese Janského 1.
Komise je usnášeníschopná, nadpoloviční většina všech členů nutná pro přijetí usnesení je 6 členů. 
Body programu:
1. Schválení programu schůze
2. Vystoupení MPO, PČR
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola požadavků z minulých zápisů
5. Nové požadavky
6. Obecné informace, různé
Usnesení: Program jednání je schválen dle návrhu.Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Členové KMČ projednávali se zástupcem MPO umístění kamerového systému u kontejnerových stání na území
městské části Povel. Zvolily se preferované oblasti, kde nejčastěji vznikají černé skládky a na těchto místech
budou postupně kamery umístěny. 
KMČ vznesla dotaz ohledně prodejny s oděvy na ulici Nedvěda u Zenitu, kdy provozovatel prodejny má zboží
vystaveno v prostorách před prodejnou. Vystavené zboží zasahuje nepatrně i do pěší zóny. Některé stojany na
oděvy mohou při  nárazu do něj nebo zakopnutí způsobit  chodci zranění. Zástupce MPO  bude tuto situaci řešit
s majitelem prodejny domluvou. 

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

úklid v prostorech kontejnerových stání na celém území městské části Povel - Předáno
Instalace kamerového systému na ulici Nedvědova pěší zóna - Vyřešené - bude se řešit lidskými zdroji.
Zajištění úpravy zeleně ve vlastnictví soukromé osoby zasahující do veřejných prostor. - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 1/2023 ze dne 10. 01. 2023: Oprava podchodu na ulici Pionýrská - Před uzavřením
Zápis č. 1/2023 ze dne 10. 01. 2023: Výměna dopravní značky - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 10. 01. 2023: Doplnění zeleně škola Heyrovského - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 10. 01. 2023: Požadavek na prioritní zajištění zimního úklidu u zdravotnického zařízení
na ulici Janského. - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 10. 01. 2023: Označení kontejnerů na sídlištích - celá OL - Vyřešené
Zápis č. 2/2023 ze dne 14. 02. 2023: Oprava prvků dětských hřišť a sportovišť - Vyřešené
Zápis č. 2/2023 ze dne 14. 02. 2023: Vytvoření chodníku - Vyřešené
Zápis č. 2/2023 ze dne 14. 02. 2023: Obnovení autobusového spoje č. 111 - Vyřešené



Zápis č. 2/2023 ze dne 14. 02. 2023: Zajištění dopravní obslužnosti Povel-Aquapark - Vyřešené
Zápis č. 2/2023 ze dne 14. 02. 2023: Vybudování pískoviště Kirschova ulice - V realizaci
Zápis č. 3/2023 ze dne 14. 03. 2023: Provést úklid na vyústění ulice Polské a Velkomoravské - V realizaci
Zápis č. 3/2023 ze dne 14. 03. 2023: Úklid podchodu Fakultní nemocnice a Pionýrská - Předáno
Zápis č. 3/2023 ze dne 14. 03. 2023: Oprava silnice - Vyřešené
Zápis č. 3/2023 ze dne 14. 03. 2023: Odstranění pařezů - V realizaci
Zápis č. 3/2023 ze dne 14. 03. 2023: Kontrola zapravení výkopů optického vedení - V realizaci
Zápis č. 4/2023 ze dne 11. 04. 2023: Oprava spojovacího chodníku ulice Lužická 14-16 - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti
Výsadba zeleně - KMČ odsouhlasila návrh na druh zeleně (typ stromů), které chce vysadit na vytipovaných
místech a předává jej na příslušný odbor k nacenění.
 
Odkládání odpadů vzniklého podnikatelskou činností do veřejných odpadkových košů - Na ulici Nedvědova u
Zenitu je velice často nedaleký odpadkový koš, který je určený pro drobný odpad veřejnosti, zahlcen krabicemi a
podobným odpadem, který lze snadno identifikovat jako obal od zásilky většího množství zboží na danou
adresu. Předseda KMČ Povel prověří, zda přilehlé provozovny mají domluvený svoz odpadu vzniklého ze své
podnikatelské činnosti. V případě, že by tomu tak nebylo, bylo by zřejmé, že se toto řeší vyhazováním odpadu
do nedalekého koše, který k tomu není určen.
 
Návrh na odstranění laviček u prodejny Albert, ulice Janského - KMČ dostala podnět z řad občanů na
odstranění laviček na ulici Janského nacházející se u prodejny Albert.  Žádost byla podána z důvodu toho, že na
těchto lavičkách se téměř denně scházejí různí občané ke konzumaci většího množství alkoholu. V prostorách
laviček je takto velice často tvořen nepořádek obaly od alkoholu apod. Komise tento podnět projednala a
většinově se shodla na tom, že lavičku také v dopoledních hodinách využívají místní občané a maminky s dětmi
k odpočinku, (ale slouží i k  výše uvedenému) takže jejich využití není prioritně jen k večernímu popíjení a jako
místo pro scházení se problémové skupiny lidí. MPO také neuvedla, že by na toto místo byli nějak často
přivoláváni z důvodu narušování pořádku. KMČ se dohodla se zástupcem MPO, že v podvečerních a večerních
hodinách bude tento prostor častěji kontrolován. Pokud by KMČ Povel obdržela nějaké hromadné stížnosti
(petice apod.),  vzrostl by počet incidentů rušící pořádek nebo MPO zaznamenala více oznámení, KMČ bude
situaci řešit dalšími opatřeními.
 
Vybudování lavičky mezi panelovými domy na ulici Nešporova 4 a 6 - Členové komise projednali návrh na
vybudování lavičky v této lokalitě. Brala se v potaz všechna fakta s  možným vybudováním spojená jako blízké
stání lavičky u oken nájemníků a možnost zvýšeného rušení místních obyvatel, možný většinový nesouhlas s
vybudováním, znalost místní situace a složení obyvatelů bytových domů,  možnost posezení v blízkosti
diskutované lokalit apod.
KMČ hlasováním rozhodla takto:
Pro:1 Proti: 7 Zdržel se: 2
Pokud si to vlastníci bytových jednotek proberou na svém jednání SVJ a budou chtít lavičku zřídit kolektivně,
KMČ požadavek znovu zváží.
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Instalace kamerového systému na území městské části Povel u kontejnerových stání

Na základě vzniku černých skládek u zjištěných lokalit KMČ žádá po domluvě s MPO o umístění kamerového
systému u kontejnerového stání prioritně na ulici Kischova 2 a následně pak v době kdy to bude možné na ulici
Janského 26 za lékárnou.

Děkuji moc 

2 Opětovné umístění cyklostojanu u prodejny potravin Hruška

KMČ žádá nahradit ukradený cyklostojan při budově Zenitu u prodejny Hruška.  Cyklostojan byl umístěn na
základě požadavku KMČ Povel - požadavek v zápisu z jednání KMČ dne 13. 10. 2020.
Požadujeme instalaci ukotveného typu, aby již nedocházelo k jeho odcizení.
Umístění upřesněno na přiložené fotce. 

Děkuji

3 Zajištění opravy chodníků



Při opravě teplovodu jezdí těžká technika přes chodník z H.Malířové. Ten je relativně nový a váhu neunesl. Mezi
vchody 6 a 8 je několik popraskaných kachlí a je zvlněn.
Podobné nerovnosti jsou i před vchodem 10. Dále Kpt. Jaroše 15 a naproti k ulici Finská a u vjezdu ke školní
jídelně. Žádáme poškozené chodníky opravit.

8 Obecné informace
Jednání bylo ukončeno v 19:00. Příští jednání KMČ proběhne v 18.00 dne 4. 8. 2023, sálonek Svijanský šenk,
Krapkova 42. 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2023

Datum schválení zápisu: 16. 06. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Zuzana Martynková DiS.

Zapsal/a:
Ing. Zuzana Martynková DiS.

Ověřil/a:
Jan Jančík


